

NOTICE 通告

PDC-2026-N055

致瑜翠園各住戶：

2026 年度泳池開放事宜

炎夏將至，本苑泳池將於 2026 年 6 月 15 日（星期一）至 2026 年 10 月 10 日（星期六）正式開放予各住戶使用。為進一步提升泳池管理及救生員服務質素，本年度泳池開放時間將劃分為三個時段，以便安排場地清潔及維持良好使用環境。

此外，經檢視住戶過往使用情況，並為提升泳池設施之靈活性，本年度將取消季票安排，同時調低每次入場收費，並新增「購買 10 張泳券送 3 張泳券」優惠，方便住戶按實際需要靈活使用泳池設施，所有泳券大小同價。詳情如下：

1. 泳池開放時間

日期	節數	時間
星期一、三至日 及公眾假期	第一節	07:00 至 10:00
	第二節	16:00 至 18:30
	第三節	19:00 至 21:00

2. 休池，全日進行清潔及保養

逢星期二 (2026 年 6 月 16 日除外)	全日進行清潔及保養 (如該日為公眾假期，則順延至下一個工作天)
-----------------------------	------------------------------------

3. 泳池收費

住戶	每位\$15 (一次性購買十張泳券送三張泳券)
訪客	每位\$30
大小同價	

此外，為保持泳池環境衛生及維持良好秩序，請進入泳池人士穿著合適衣著及拖鞋，並留意泳池入口處之使用守則。

如有查詢，請於辦公時間內致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。



瑜翠園服務處

2026 年 5 月 15 日

通告張貼至 10-10-2026

This notice will be posted until 10 Oct 2026



此通告可於生活樂應用程式上瀏覽。版權所有，不得轉載。

This notice can be read on Live e-as-y app. All rights reserved.

詳情請瀏覽網站：www.peridotcourt.info

Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info

KAI SHING
MANAGEMENT SERVICES
啟勝管理服務

PMC Licence No: C-499163

啟勝管理服務有限公司
Kai Shing Management Services Limited

NOTICE 通告

To: All Residents of Peridot Court

Date: 15 May 2026

Opening of Swimming Pool in 2026

As summer approaches, the swimming pool of Peridot Court will be open for residents' use from 15 June 2026 (Monday) to 10 October 2026 (Saturday). To further enhance pool management and lifeguard services quality, the pool opening hours will be divided into three sessions this year, allowing for venue cleaning and maintaining a pleasant swimming environment.

After reviewing residents' usage patterns and to provide greater flexibility, the seasonal pass arrangement will be cancelled this year. Individual admission fees have been reduced, and a new "Buy 10 Swimming Tickets, Get 3 Free" promotion will be introduced. All tickets are charged at the same rate for both adults and children. Details are as follows:

1. Opening Hours

Period	Session	Time
Mondays, Wednesdays to Sunday and Public Holidays	Session 1	7:00 to 10:00
	Session 2	16:00 to 18:30
	Session 3	19:00 to 21:00

2. Closed, Cleaning & Maintenance

Every Tuesday (Except 16-6-2026)	Cleaning & Maintenance (The schedule will be postponed to the next working day when the closure falls on a public holiday)
-------------------------------------	--

3. Charging

Residents	\$15/ per person (Buy 10 tickets, get 3 free)
Visitors	\$30/ per person
Same rate for adults and children	

To ensure a hygienic swimming environment and proper order, all swimmers are requested to wear appropriate swimwear and sandals, and to pay attention to the rule and regulation posted at the pool entrance.

Should you have any enquiries, please contact our staff at 2458 7256 during office hours.

Peridot Court
Management Services Office



詳情請瀏覽網站：www.peridotcourt.info

Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info



PMC Licence No: C-499163

啟勝管理服務有限公司
Kai Shing Management Services Limited